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ZAPISNIK 
5. sjednice Izvršnog odbora  Lovačkog saveza Primorsko-goranske županije, održane 

08.06.2015. god. u prostorijama Lovačkog saveza Primorsko-goranske županije, s početkom 
u  13,00 sati. 

 
Prisutni: J. Malnar, M. Linić, I. Bolonić, Z. Perić, T. Tondini, B. Miklić, M. Brakuza, B. Curl,  
Z. Perić, M. Šepić, D. Babić, M. Mauhar i D. Mušćo  
Odsutni: V. Crnković (opravdano) 
Ostali prisutni: M. Gašparac, B. Marković 
 
 
DNEVNI RED: 

1. Verifikacija Zapisnika 3. i 4. sjednice IO-a 
2. Prijedlog izmjene Statuta 
3. Informacije o sredstvima lovozakupa javnog poziva PGŽ-e 
4. Financijski izvještaj za 2014. godinu 
5. Izvještaj o iskaznicama za strane lovce za 2014. godinu 
6. Izvještaj o završetku obrazovanja kadrova u lovstvu 
7. Informacija o naplati članarine za 2015/16. godinu 
8. Prijedlog Financijskog plana za 2015. godinu 
9. Izvještaj s povjerenstava i komisija održanih između dvije sjednice: 

9.1. Povjerenstvo za lovnu kinologiju  
9.2. Povjerenstvo za lovno streljaštvo 
9.3. Povjerenstvo za statutarna i pravna pitanja 
9.4. Izdavački savjet 
9.5. Stručni savjet za unapređenje lovstva 

10. Priprema za Skupštinu LS PGŽ-e 
11. Molba LD „Divokoza“ Donje Jelenje za prijem u Savez 
12. Razno 

 
Ad. 1.  

 
Predsjednik Saveza J. Malnar osvrnuo se na Zapisnik sa 4. sjednice Izvršnog odbora  

(na kojoj nije prisustvovao zbog zdravstvenih problema), razočaravši se na istupe 
pojedinaca, te je napomenuo da trebamo jedinstveno disati i raditi za dobrobit lovstva u 
našoj Županiji. Podsjetio je prisutne na temu bankovnih garancija, da je održano nekoliko 
sastanaka sa županom Komadinom, da je Savez poslao dopis o inicijativi, te da je 
predsjednik Saveza bio na radnom sastanku sa županom Komadinom, na kojem je sve 
dogovoreno kako bi se taj Sporazum potpisao, no trebalo je počekati odluku Skupštine bez 
koje ona ne bi bila prihvaćena. Na sličan način riješene su garancije za državna lovišta, 
nakon potpisivanja Sporazuma Hrvatskog lovačkog saveza i resornog Ministarstva. 
Ražalostilo ga je razmišljanje i djelovanje pojedinaca dok su predsjednik i dopredsjednik bili 
odsutni zbog zdravstvenih tegoba, te razmišljanja o „razbijenoj vojsci“.  

I. Bolonić je napomenuo da se posljednja sjednica Izvršnog odbora održala pred 6  
mjeseci, te da je iz tog razloga inicirao da se Izvršni odbor sastane, kako bi se vidjelo koje 
aktivnosti nam slijede, te na koji način ih realizirati (garancije za lovišta, pripreme za 
Skupštinu, izrada novog Statuta te rasprava i prihvaćanje Statuta, te ostale aktivnosti). 
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D. Babić se složio sa konstatacijom da se sjednica trebala održati, bez obzira na  

situaciju. Napomenuo je da su pojedina društva uskladila Statute s novim Zakonom o 
udrugama, te da su primjerne oglede trebala dobiti sve članice Saveza. 

J. Malnar je napomenuo da je Savez dobio ogledni primjer novog Statuta od  
Hrvatskog lovačkog saveza sa objašnjenjima i obrascima, te da je kao takav proslijeđen 
svim članicama, uz napomenu da ga kao takovog članice ne moraju prihvatiti, već ga 
prilagoditi svojim potrebama. 

Nakon rasprave, zapisnici sa 3. i 4. sjednice su jednoglasno prihvaćeni. 
 
Ad. 2. 
 

Ovu točku Dnevnog reda otvorio je predsjednik J. Malnar, te je riječ dao predsjedniku  
povjerenstva za statutarna i pravna pitanja P. Kovačiću. 
P. Kovači je informirao prisutne da su članice u nekoliko navrata dobivale ogledne Statute, te 
da je povjerenstvo raspravljalo o njima, te su zaključili da je najbolje donijeti Statut našeg 
Saveza na temelju oglednog primjerka dostavljenog od Hrvatskog lovačkog saveza, uz 
prilagodbu našim aktivnostima. Ukratko je prezentirao prijedlog Statuta LS PGŽ-e (kojeg su 
dobili svi članovi Izvršnog odbora9, te otvorio raspravu. 

I. Bolonić je postavio pitanje u svezi članka 10., da li članice Saveza koje nemaju u  
zakupu lovište ili Sporazum o korištenju dijela lovišta gube svoja prava, odnosno članstvo u 
Savezu, te da dva društva sa otoka Krka nemaju potpisani Sporazum, ali po Statutu društva 
love na tom području. 

J. Malnar je odgovorio da se stečena prava ne gube, te da se ubuduće takva  
društva/udruge ne primaju u članstvo Saveza. Podsjetio je prisutne da je takav prijedlog išao 
prije nekoliko godina (na Skupštini 02.06.2012. god), iz razloga što su pojedinci bili izbačeni 
iz matičnih društava/udruga (sa razlogom), te su kao takvi mogli osnovati nova društva i 
zatražiti prijem u članstvo. Odbijeni su iz razloga što nemaju u zakupu lovište ili sporazum o 
korištenju dijela lovišta. 

P. Kovačić je predložio I. Boloniću da bi s takvim društvima bilo dobro da se  
Sporazum potpiše.  

Z. Perić je podržao prijedlog da se takva društva/udruge ne primaju u članstvo  
Saveza. 

T. Tondini je postavio pitanje o likvidatoru Saveza, te je napomenuo da on bude  
pravnik ili ekonomist, prema preporuci Ureda za državnu upravu. 

M. Brakuza je upitao kakav stav društva/udruge zauzmu po pitanju moguće  
likvidacije, odnosno kome da se imovina društva odnosno udruge daje. 

J. Malnar je odgovorio da je prijedlog takav da se imovina daje matičnom Savezu ili  
nekom drugom subjektu koji djeluje na području lovstva, gospodarenja lovištem i divljači i dr., 
kako bi ta imovina ipak ostala u lovstvu a ne u nekoj drugoj djelatnosti. Prijedlog je da se 
imovina Lovačkog saveza PGŽ-e, u takvom slučaju, predaje hrvatskom lovačkom savezu 
kao našoj krovnoj instituciji. 

Za likvidatora Lovačkog saveza PGŽ-e predložen je predsjednik dr. sc. J. Malnar, te 
je takav prijedlog jednoglasno prihvaćen. 

Nakon rasprave, prijedlog Statuta Lovačkog saveza PGŽ-e je jednoglasno  
prihvaćen, te je kao takav, proslijeđen na razmatranje Skupštini Saveza. 
 
Ad. 3. 

J. Malnar je ukratko dao informacije o sredstvima lovozakupa javnog poziva PGŽ-e  
(kapitalne donacije), na koji se je javilo 19 članica Saveza, te LU „Pramenka“ Orlec.  

Napomenuo je da je bilo primjedbi prilikom raspisivanja javnog poziva, jer u  
navedenom natječaju se prednost dala onim društvima/udrugama koja su dostavila projekte 
za izgradnju, adaptaciju i dovršetak lovačkih kuća. Naknadno će biti raspisan još jedan poziv 
za nabavu roba, radova i usluga u funkciji lovstva, a i Savez će kroz Stručni savjet za razvoj 
lovstva pokušati nabaviti razne alate, kamere i dr. za članice Saveza. Podsjetio je prisutne 
da u Savezu postoji fond za razvoj i unapređenje lovstva, gdje se mogu dobiti beskamatna 
sredstva na 5 godina. 
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M. Linić je napomenuo da je Savez pokušao utjecati na izbor i raspodjelu sredstava,  

da se sredstva što ravnomjernije i pravilnije raspodjele, kako naše članice ne bi bile zakinute, 
uz napomenu da su se u Županiji favorizirali projekti koji su uključivali izgradnju, adaptaciju i 
dovršetak lovačkih kuća. 

M. Mauhar nije zadovoljan sa načinom bodovanja projekata, na temelju kojih će se  
isplatiti određena sredstva, na što mu je M. Linić odgovorio da način bodovanja i kriterije je 
diktirala Županija, dok su on i drugi član D. Mušćo u ime Saveza usmjeravali koliko su mogli. 

T. Tondini je zaključio da je princip dobar, te da su svi imali iste mogućnosti, ovisno o  
projektima, te je pohvalio vrijeme raspisivanja javnog poziva koji je, za razliku od prošle 
godine raspisan ranije. 

I. Bolonić se složio sa zaključkom, ali je primijetio da se jedno društvo javilo za  
nabavu strojeva i alata, za što smatra da ne spadaju u domenu kapitalnih ulaganja. 
 
Ad. 4. 
 

Predsjednik J. Malnar je ukratko podnio Financijski izvještaj Saveza za 2014. godinu,  
iz materijala koji su dobili svi članovi Izvršnog odbora. 

I. Bolonić je primijetio da su se intelektualne i računovodstvene usluge u odnosu na  
Plan znatno povećale, na što je dobio odgovor da tu spada najamnina, koja se povećala, te 
izrada i održavanje web stranice Saveza. 

M. Linić je skrenuo pozornost da se mnogo uštedjelo na uredskom materijalu, te se  
pitao zašto su ona prethodnih godina bila viša nego posljednje dvije godine. 

M. Mauhar je zaključio da su financije dobro vođene, te da je poslovanje stabilno i za  
svaku pohvalu, s obzirom imamo sve manji prihod, manje članova a poslovanje i troškovi su 
sve veći i veći. 

J. Malnar je pripomenuo kako smo prošle godine iz Ugovora sa Županijom o  
korištenju namjenskih novčanih sredstava iz Proračuna Primorsko-goranske županije povukli 
sva dogovorena sredstva, te da smo ih usmjerili u razvoj lovstva, naročito u organizaciju 
manifestacija lovnog streljaštva i lovne kinologije, čija organizacija nije bila jednostavna i 
jeftina. 

Z. Perić je postavio pitanje o isplati putnih naloga za zastupnike u Skupštini i predložio  
da svaki zastupnik dođe o svom trošku ili o trošku društva/udruge koju predstavlja. 

Nakon kratke rasprave, članovi Izvršnog odbora su se složili da Savez ne isplaćuje  
putne naloge za prisustvovanje na Skupštini Saveza. 

M. Brakuza je pohvalio način na koji se vodi Savez, naročito u financijskom smislu, te  
je napomenuo, da prema njegovom iskustvu, troškovi funkcioniranja udruge rastu 15 - 17 %  
svake godine. 

Nakon rasprave, Financijski izvještaj za 2014. godinu jednoglasno je prihvaćen i  
proslijeđen Skupštini na raspravu i usvajanje. 
 
Ad. 5. 

 
Izvještaj o iskaznicama za strane lovce podnio je B. Marković, koji je izvijestio da je za 

2014. godinu izdano 706 iskaznica za strane lovce, zaključivši da se broj izdanih iskaznica 
kreće u okvirima kao i prethodnih godina. Najviše izdanih iskaznica podignulo je LD 
„Orebica“ Krk. 
 
Ad. 6. 

 
Izvještaj o završetku obrazovanja kadrova u lovstvu podnio je predsjednik  

povjerenstva za obrazovanje i kulturu T. Tondini. Održana su predavanja za lovce i 
lovočuvare u trajanju od 6 tjedana (prema Planu obrazovanja), te tri ispitna roka, na kojima 
su pristupila 67 kandidata za obrazovanje lovac te 5 kandidata za obrazovanje lovočuvar. 
Održano je predavanje za ocjenjivače trofeja, te su svih 7 pristupnika ispit položila sa 
odličnim uspjehom. Po prvi puta održano je osposobljavanje lovaca za prvi pregled 
odstrijeljene divljači namijenjene stavljanju na tržište, koje je vodio dr. sc. T. Andreanszky, na 
kojem je svih 65 kandidata zadovoljilo kriterije, te dobilo uvjerenje (iskaznice) za pregledače  
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divljačine. Napomenuo je da je kod svih znanje bilo na izuzetnoj razini, a predavanja i ispiti 
provedeni prema Pravilniku o osposobljavanju. Zaključio je da pri obrazovanju kadrova u 
lovstvu najveći financijski dio pripada Hrvatskom lovačkom savezu, te predložio da se nešto 
učini po tom pitanju, kako bi našem Savezu pripalo veći dio novčanih sredstava, jer sama 
organizacija i provođenje obrazovanja iziskuje znatna financijska sredstva. 

Do kraja godine će se, zbog interesa pojedinih društava/udruga, održati još jedno  
osposobljavanje lovaca za prvi pregled odstrijeljene divljači namijenjene stavljanju na tržište. 

D. Mušćo je postavio pitanje treba li svako društvo imati pregledača mesa. 
I. Bolonić se pitao da li je i dalje potrebna potvrda od veterinara ili je dovoljna samo  

ona od ovlaštenog pregledača. 
J. Malnar je odgovorio da bi bilo dobro da svako društvo/udruga ima bar jednog  

pregledača (ovisno o broju članova, i više njih). Potvrda od pregledača je dovoljna ako će se 
meso koristiti za potrebe društva/udruge, a u slučaju da se meso stavlja na tržište, onda je 
potrebna i potvrda veterinara. 

B. Curl je podsjetio da su osposobljene osobe dužne voditi evidenciju o prvom  
pregledu divljači te nalaz pregleda upisati u Potvrdu o podrijetlu divljači i njezinih dijelova. 

D. Babić je pohvalio predavača dr. sc. Tibora Andreanszky, zaključivši da su  
predavanja bila vrlo zanimljiva i korisna, te napomenuo da se izradi brošura za praktičnu 
primjenu. 

J. Malnar je odgovorio da će se brošura uskoro od strane Hrvatskog lovačkog saveza  
izdati, tako da će budući pregledači imati knjižicu koja će im pomoći u radu. 
 
Ad. 7. 
 

B. Marković je izvijestio prisutne da je članarina za lovnu 2015/16. godinu naplaćena  
od svih članica Saveza, do 31.03.2015. godine članstvo Saveza čini 3.021 lovac, od kojih je 
83 lovaca oslobođeno plaćanje članarine. 
 
Ad. 8. 
 

J. Malnar je ukratko predstavio prijedlog Financijskog plana, kojeg su dobili svi članovi  
Izvršnog odbora, te je kao takav jednoglasno prihvaćen. 

Predložio je povećanje plaće za tajnika Saveza B. Markovića sa 4.500,00 kn neto na  
6.000,00 kn neto (od 01.07.2015. god.), te otvorio raspravu. 

M. Mauhar se složio sa prijedlogom, te podsjetio da se iz financijskog izvještaja vidi  
da su se troškovi po pojedinim stavkama smanjili o odnosu na prethodne godine, te je time 
tajnik na neki način, uštedio određena financijska sredstva. 

Nakon kraće rasprave, prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 
 
Ad. 9. 
Ad. 9.1. 

Na sjednici povjerenstva za lovnu kinologiju donesen je prijedlog Plana  
lovno kinoloških aktivnosti za 2015. godinu, kako slijedi: 

Red. 
br. 

DATUM 
ODRŽAV. ORGANIZ. 

MJESTO  
OKUPLJANJA 

VRSTA 
MANIFESTACIJE DOMAĆIN 

KONTAKT 
OSOBA 

1. 
Nedjelja 

20.09.2015. 
u 07,00 sati 

LS PGŽ, 
 LD „Jelen“ 

Skrad-Ravna 
Gora 

SC„Goranka“ 
Ravna Gora 

Županijsko natjecanje 
LKK „SV. Hubert“ 
IPO  ptičara (ocjena 
oblika) 

LD „Jelen“ 
Skrad-Ravna 

Gora 

Alen Štimac 
099-651-

5473 

2. 
Nedjelja 

27.09.2015. 
u 07,00 sati 

LS PGŽ,  
LD „Jelen“ 

Skrad-Ravna 
Gora  

 

Bistro „Viktorija“ 
Skrad 

 

Županijsko natjecanje 
u radu pasa glasnog 
gona na divlju svinju u 
gateru 

LD „Jelen“ 
Skrad-Ravna 

Gora 

Miroslav 
Grgurić 

098-565-804 

3. 
Nedjelja 

11.10.2015. 
u 07,00 sati 

LS PGŽ,  
 LD „Jelen“ 
Čavle 

Lovačka kuća 
„Čudnić“ 

Županijsko natjecanje 
pasa gonića na zeca 
IPO gonića (ocjena 
oblika) 

LD „Jelen“ 
Čavle 

Bernard 
Vukas 

098-447-670 
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4. 
Nedjelja 

18.10.2015. 
u 08,00 sati 

LS PGŽ, 
 LD „Srndać“ 

Permani 

Mune 
LK “Voćar“ 

Ispit na krvnom tragu 
(sve pasmine) 
IPO bavarski i 
hanoverski 
krvosljednik 

LD „Srndać“ 
Permani 

Bernard 
Vukas 

098-447-670 

 
Predloženo da se za Županijsko natjecanje LKK „Sv. Hubert“ - IPO  ptičara (ocjena  

oblika) nabavi 40 kljuna fazana, kako je to bilo i prethodnih godina, te da svaki natjecatelj 
dva tjedna prije natjecanja dostavi prijavnicu za svako natjecanje, kako bi organizator(i) 
mogli pripremiti sve što je potrebno da se ono održi. 

Prijedlog Plana lovno kinoloških aktivnosti LS PGŽ-e za 2015. godinu je jednoglasno  
prihvaćen. 
 
Ad. 9.2. 
 

Izvještaj je pod ovom točkom dnevnog reda podnio M. Šepić, te je upoznao prisutne 
Pod ovom o novom pravilniku jer je HLS promijenio pravila lovačkih natjecanja. Pravilnik za 
strijelce LS PGŽ je prilagođen pravilniku Hrvatskog lovačkog saveza.  

Na osnovi pravilnika izrađen je kalendar uz uvjet da imamo jednu utakmicu lovačkog 
trapa na Puntu, Stubici i Kukuljanovu i da svaki lovac gađa jednaki broj meta i u lovačkom 
trapu i parkuru. 

Za realizaciju programa (pet kola prvenstva LS PGŽ-e) potrebno je nabaviti još 6.000 
streljiva, 2.500 kom standardnih meta i 4.500 meta za lovački parkur (zec,šljuka i prepelica) 
te nagrade za prve tri ekipe i prva tri pojedinca .  

Proračun potreba je rađen na osnovi učešća 30 lovaca po kolu natjecanja. 
Nakon rasprave, jednoglasno je prihvaćen plan natjecanja u lovačkom streljaštvu,  

kako slijedi: 
 

Red. 
br. 

DATUM 
ODRŽAV. 

MJESTO  
ODRŽAVANJA 

VRSTA 
MANIFESTACIJE KONTAKT OSOBA 

1. 
Nedjelja 

17.05.2015. 
u 09,00 sati 

Punat, otok Krk Lovački trap (2 x 25 meta) 
Anton Babić 
098286517 

sljuka.babic@gmail.com 

2. 
Nedjelja 

05.07.2015. 
u 09,00 sati 

Kukuljanovo, strelište 
„Vojsko“ Lovački parkur (2 x 25 meta) 

Milorad Šepić 
098/724-160 

milorad.sepic@ri.htnet.hr 

3. 
Nedjelja 

19.07.2015. 
u 09,00 sati 

Stubica,  
strelište „Kamensko“ Lovački trap (2 x 25 meta) 

Damir Babić 
098260161 

strojar-eko@ri.t-com.hr 

4. 
Nedjelja 

02.08.2015. 
u 09,00 sati 

Kukuljanovo, strelište 
„Vojsko“ Lovački parkur (2 x 25 meta) 

Milorad Šepić 
098/724-160 

milorad.sepic@ri.htnet.hr 

5. 
Nedjelja 

31.08.2015. 
u 09,00 sati 

Kukuljanovo, strelište 
„Vojsko“ 

Lovački trap (1 x 25meta) i 
lovački parkur (1x 25 meta) 

Milorad Šepić 
098/724-160 

milorad.sepic@ri.htnet.hr 

 
Za realizaciju programa (pet kola prvenstva LS PGŽ-e) potrebno je nabaviti još 6.000 

streljiva, 2.500 kom standardnih meta i 4.500 meta za lovački parkur (zec,šljuka i prepelica) 
te nagrade za prve tri ekipe i prva tri pojedinca .  

Proračun potreba je rađen na osnovi učešća 30 lovaca po kolu natjecanja. 
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Ad. 9.3. 
 

Ovu točku dnevnog reda otvorio je predsjednik povjerenstva za statutarna i pitanja P. 
Kovačić, koji je u uvodnom dijelu informirao prisutne da je odlučeno da se Statut Lovačkog 
saveza Primorsko-goranske županije izradi na bazi oglednog Statuta Hrvatskog lovačkog 
saveza, uz male specifičnosti. Napomenuo je da posebnu pozornost treba obratiti na novosti 
kao što je likvidator kojeg udruga imenuje sama kao i pitanje imovine koja se prema 
preporuci ostavlja Hrvatskom lovačkom savezu kao krovnoj organizaciji. 

 
Ad. 9.4 
 

B. Miklić je otvorio ovu točku te je informirao sve prisutne o promjeni autora  
monografija povodom obilježavanja 20. godina Lovačkog saveza PGŽ-e, da će se 
monografija pisati u pozitivnijem tonu, te da je autor djela Alojzije Frković. Novi materijal nosi 
naziv „Dva desetljeća u službi lovstva i zaštite prirode“ i dostavljen je svim članovima IS-a.  

Ujedno je predložio da se tekst A. Šoića, kao vrlo kvalitetni arhivski materijal,  
otkupi od A. Šoića, te da kao takav postane vlasništvo Saveza.  

T. Tondini se složio sa prijedlogom, kako bi taj materijal koristio i Savezu i svim  
članicama Saveza. 

I. Bolonić je predložio da se riješi to pitanje sa A. Šoićem, te je postavio pitanje kolika  
sredstva su isplaćena za materijale A. Frkovića. 

J. Malnar je odgovorio da će A. Frkoviću biti isplaćeno 6.000,00 kn, te predložio  
predsjedniku Izdavačkog savjeta B. Mikliću da se sastane sa A. Šoićem te dogovore 
mogućnost otkupa njegovog materijala. 

M. Brakuza je upitao da li će se materijali A. Šoića naći u monografiji autora A.  
Frkovića, a B. Miklić mu je odgovorio da neće. 
 
Ad. 9.5. 
 

Stručni savjet za razvoj i unapređenje lovstva predložilo je da se i ove godine nabavi  
hrana za divljač (sočna i zrnata), te da se svim lovačkim društvima/udrugama dostavi 
okružnica sa zahtjevom da Lovačkom savezu dostave željenu količinu, kako bi se centralno 
nabavila kvalitetna hrana. Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 

Na temelju dostavljenih molbi od LD/LU - a našeg Saveza za sredstva iz fonda za  
razvoj i unapređenje lovstva (zajam), predloženo je da se ta sredstva daju: 

LD “Tetrijeb“ Gerovo………………………..20.000,00 kn 
LU „Vidra“ Turke…………………………….20.000,00 kn 
LU „Lipov Vrh“ Severin/Lukovdol…………...5.000,00 kn 
LD“ Tetrijeb“ Čabar…………………………...5.000,00 kn 

 
Izvršni odbor je nakon razmatranja jednoglasno prihvatio prijedlog Stručnog savjeta  

za razvoj i unapređenje lovstva. 
M. Brakuza je zahvalio na unosu muflonske divljači (3 grla) u lovišta na području  

Vinodola, te se nada da će sličnih donacija biti i u buduće. 
 
Ad. 10. 
 

Predsjednik Saveza dr. sc. J. Malnar je otvorio ovu točku Dnevnog reda, te predložio  
radna tijela za Skupštinu Saveza, kako slijedi:  

 
1. Radno predsjedništvo: 

J. Malnar - predsjedavajući 
M. Linić - član 
B. Curl - član 

2. Zapisničar:  
B. Marković, tajnik Saveza 
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3. Ovjerovitelji zapisnika:  

D. Mušćo 
T. Grubišić 

4. Verifikacijska komisija: 
T. Tondini - predsjednik 
M. Mauhar - član 
M. Brakuza - član 

 
Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 
Informirao je prisutne da će se, osim službenog dijela, održati i svečani dio na kojem  

će biti predstavljena povjesnica povodom 20. godina Lovačkog saveza Primorsko-goranske 
županije pod nazivom „Dva desetljeća u službi lovstva i zaštite prirode“, potpisivanje 
Sporazuma o suradnji sa Lovačkim savezom Međimurske županije, te podjela plaketa i 
lovačkih odlikovanja zaslužnim i istaknutim lovcima naše županije. 

I. Bolonić je postavio pitanje zašto se potpisuje sporazum o suradnji sa LS  
Međimurske županije. 

J. Malnar je odgovorio da su bili naši gosti u lovovima u našoj županiji, te da smo išli  
na njihov poziv u goste u lov na fazane. Postoji suradnja našeg Saveza sa Međimurcima, 
kao i suradnja naših članica sa članicama njihovog saveza, a sve u cilju intenzivnije 
suradnje, povezivanja i razvoja lovstva. Na taj način se možemo više aktivirati i surađivati, 
što može biti korisno, a ne da budemo zatvoreni. Bilo bi dobro da ovakvih sporazuma bude 
što više, sa drugim Savezima i članicama drugih Saveza. 

M. Linić se začudio na pitanju I. Bolonića, umjesto da se pohvali inicijativa  
potpisivanja Sporazuma, s obzirom da izmjenjujemo iskustva, te organiziramo zajedničke 
skupove u svrhu unapređivanja lovstva u cjelini. 

D. Babić se složio sa potpisivanjem Sporazuma, te je napomenuo da nakon  
potpisivanja treba aktivnije surađivati sa LS Međimurske županije. Napomenuo je da LD 
„Lipov vrh“ dugi niz godina na sličan način surađuje sa lovcima iz susjedne Slovenije (kao i 
sva naša društva/udruge) koja graniče sa slovenskim lovcima, te se nada da ovakav 
sporazum neće ostati samo kao potpis na papiru. 

M. Brakuza podržava potpisivanje sporazuma, te informirao prisutne da LD  
„Košutnjak“ ima nekoliko povelja o suradnji sa drugim članica izvan našeg Saveza, sa kojima 
se sastaju nekoliko puta godišnje, te na taj način komuniciraju i razmjenjuju iskustva. 
 
Ad. 11. 
 

J. Malnar je informirao prisutne da su u Savez pristigle 3 molbe za prijem u članstvo  
LS PGŽ-e. To su: LD „Divokoza“ Jelenje, LD „Fazan“ Dobrinj i LD „Zec“ Malinska. Stav 
Skupštine LS PGŽ-e na sjednici održanoj 02. lipnja 2012. godine bio je da se u članstvo ne 
primaju društva/udruge bez lovišta. 

Predloženo je da o njihovim molbama odlučuje Skupština na sljedećoj redovnoj  
sjednici. Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 

U Savez je stigao i zahtjev LD „Lisjak“ Kastav za utvrđivanje stanja granica između  
ZOL-a VIII/127 „Kastav“ i ZOL-a VIII/121 „Klana“. Kako Savez nije nadležan za utvrđivanje 
granica, upućeni su na Županiju. 
 
Ad. 12. 
 

I. Bolonić je postavio pitanje kada će se održati svečana podjela redovnih odlikovanja  
i diploma, te mu je M. Linić odgovorio da će ona biti svečano uručena 28. lipnja u 
Kukuljanovu. 

T. Tondini je postavio pitanje o mogućoj financijskoj pomoći MPZ „Matija Laginja“.  
J. Malnar je napomenuo da će do kraja ove godine biti izvršena donacija. 

Donesena je odluka da se određeni broj povjesnica povodom obilježavanja 20. godina  
Lovačkog saveza PGŽ-e dostave svim našim članicama, prema brojnosti članova, kako 
slijedi: do 50 članova - 3 primjerka, od 50 do 100 članova - 5 primjeraka, te više od 100 
članova - 10 primjeraka. 
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Sastanak je završio oko 15,00 sati. 
 
                                           Dobra Vam kob, 
 
 
 

                Tajnik:                                                                                       Predsjednik: 
      
_________________________                                                        ___________________ 
  Bojan Marković, dipl.ing.šum.                                                             Dr. sc. Josip Malnar   
 
 


